

## 阅读申明

- 1.本站收集的数据手册和产品资料都来自互联网，版权归原作者所有。如读者和版权方有任何异议请及时告之，我们将妥善解决。
- 2.本站提供的中文数据手册是英文数据手册的中文翻译，其目的是协助用户阅读，该译文无法自动跟随原稿更新，同时也可能存在翻译上的不当。建议读者以英文原稿为参考以便获得更精准的信息。
- 3.本站提供的产品资料，来自厂商的技术支持或者使用者的心得体会等，其内容可能存在描述上的差异，建议读者做出适当判断。
- 4.如需与我们联系，请发邮件到marketing@iczoom.com，主题请标有“数据手册”字样。

## Read Statement

1. The datasheets and other product information on the site are all from network reference or other public materials, and the copyright belongs to the original author and original published source. If readers and copyright owners have any objections, please contact us and we will deal with it in a timely manner.
2. The Chinese datasheets provided on the website is a Chinese translation of the English datasheets. Its purpose is for reader's learning exchange only and do not involve commercial purposes. The translation cannot be automatically updated with the original manuscript, and there may also be improper translations. Readers are advised to use the English manuscript as a reference for more accurate information.
3. All product information provided on the website refer to solutions from manufacturers' technical support or users the contents may have differences in description, and readers are advised to take the original article as the standard.
4. If you have any questions, please contact us at marketing@iczoom.com and mark the subject with "Datasheets" .



(images/product/317030018 1.jpg)

## 2.4GHz Bluetooth Low Energy 4.0 module-20dB V-14004

SKU: 317030018



**WIO LINK is LIVE at Kickstarter!**

([https://www.kickstarter.com/projects/seeed/wio-link-3-steps-5-minutes-build-your-iot-applicat/description?ref=banner\\_depot](https://www.kickstarter.com/projects/seeed/wio-link-3-steps-5-minutes-build-your-iot-applicat/description?ref=banner_depot))

### Description

V-14004 is a high integration small size Bluetooth 4.0 module.

## Features

1. This module is based on low energy bluetooth4.0 chip NRF51822.support BLE4.0 mode and private mode.
2. ARM Cortex-M0 32 core 128K Flash 16K RAM
3. 128bit AES hardware encryption, ,with a 1dB resolution RSSI,10bit ADC I2C UART SPI WDT RTC PPI
4. Small size 12mm\*26mm\*2mm,pin space 1.27mm,can be used as embedded wireless development platform
5. Widely used as Bluetooth,serial port, remote control, wireless meter reading, industrial data collection, heart rate ,ANCS, keyboard and HID device, etc

## Specification

Work Frequency	2400MHZ-2483MHZ	
Work Voltage	1.8-3.6V	
Maximum power	+20dBm	
Transmission rate	250/1000/2000kbps	
TX current	85mA	
RX current	35mA	
MCU work current	4.4mA@16MHZ@3v	自Flash运行
MCU work current	2.4mA@16MHZ@3v	自RAM 运行
MCU idle mode	2.3uA@3V ON mode,all block idle	
MCU close mode	420uA@3v OFF mode	
sensitivity	-96dBm@250kbps	0.1%BER

## Overview

---



(<http://www.seeedstudio.com/depot/Shenzhen-2U-t-11.html?ref=pinfo>)

Designer:

Others

Other

Products

From This Designer (<http://www.seeedstudio.com/depot/Others-m-24.html?ref=pinfo>)

Weight: 3 g